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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Bártfai-Mager Andrea, tárca nélküli miniszter 
(nemzeti vagyon kezeléséért felelős) 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan és mikor fog megtérülni az adófizetők 
számára a Budapest Bankra költött 700 millió dollár? " 

Tisztelt Miniszter asszony!

A Budapest Bank MTB Holdinghoz való csatlakozása azt jelenti Fónagy államtitkár úr múltkori
írásbeli  válasza  alapján,  hogy  megerősítést  nyert,  amit  írtam  előző  kérdésemben:  a  banknak
gyakorlatilag eldőlt  a sorsa,  az államnak kisebbségi tulajdonrésze lesz az új  holdingban. Ez azt
jelenti, hogy az új nagybank irányítását - és a Budapest Bank szerepét - elsősorban a Takarékbank
és az MKB Bank jelenlegi vezetői döntik el, nem az állami tulajdonú bank képviselői.

A Budapest  Bank megvétele  szakértők  szerint  jelentősen  túlárazva  történt  az  amerikai  General
Electrictől – azonban a kormány ígéretet tett rá, hogy amikor privatizálják a bankot, megtérül a
vételár. Ugyanakkor azzal a megoldással, hogy az állami bank egyesül két másik magánbankkal,
úgy gyakorlatilag vételár-, ellenszolgáltatás nélkül kerül a két magánbank irányítása alá a Budapest
Bank.

Tisztelt Miniszter asszony!

Hogyan és mikor fog megtérülni az állam illetve az adófizetők számára a Budapest Bankra költött
kb. 700 millió dollár, azaz közel 200 milliárd forint?


